

Date: 27 February 2024

التاريخ: 27 فبراير 2024م

MSX Discussion Session on the Bank's financial statements for the period ended on 31 December 2023

جلسة نقاشية عبر بورصة مسقط حول البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023

The National Bank of Oman SAOG would like to inform the shareholders, investors and analysts that the MSX Discussion Session was conducted on Tuesday 27 February 2024, in which the un-audited financial results for the period ended 31 December 2023 and financial performance analysis was presented.

يود البنك الوطني العماني إفادة المساهمين والمستثمرين والمحللين الماليين أنه تم عقد الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط يوم الثلاثاء 27 فبراير 2024، حيث تم عرض النتائج المالية غير المدققة للشركة للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 وتحليل للأداء المالي.

The video recording of the session is available on the link below:

تجدون التسجيل المرئي والمسموع لهذه الجلسة من خلال الرابط أدناه:

[MSX Discussion Session](#)

[الجلسة النقاشية](#)

For more information, please contact the Investor Relations Officer: Mr. Balaji Viswanathan
E-mail: Balaji@nbo.om
Phone: +968 2477 8313

لمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين: الفاضل/ بلاجي فيسواناتان
البريد الإلكتروني: Balaji@nbo.om
الهاتف: +96824778313

With regards,

مع خالص الشكر و التقدير،

Abdullah Zahran Al Hinai
Chief Executive Officer


عبدالله زهران الهنائي
الرئيس التنفيذي

